
 
Referat af skolebestyrelsesmøde 
tirsdag den 18. januar 2022 

kl. 17.30 – 20.00 
 

Afbud: 

Thor, Annika, Anna, Christian 

 

 
Punkt Kommentarer 

17:30-17:50 
Nyt fra ledelse 
Værdiproces, lærertrivsel, 
Fremtidens Langebjerg, 
Covid-19 

Covid-19 smitten præger hverdagen på skolen. 

Vi har mange smittede elever og ansatte. Over 100 elever er 

smittede siden 5. januar, da skolen åbnede efter jul, og et stort 

antal søskende er hjemme i isolation.  

Af samme grund har vi aflyst vores pædagogiske weekend 

fredag-lørdag.  

 

Værdiprocessen er i bero grundet coronarelateret aflysning i 

december. Ledelsen har møde 19/1 med Morten Gjøl og sætter 

nye datoer i procesplanen.  

 

Gennemgang af lærer-trivselsmålingen i december er udskudt, 

da personalemødet måtte bruges til planlægning af nedlukning 

og overgang til fjernundervisning ugen før jul. 

 

Anders og Søren har 13. december afholdt møde med Mads 

Toftegård og Per Frost om den videre proces. Per inviterede til 

foretræde for BSU, dette møde bliver afholdt d. 3/2-22. 

 

Malte von Sehested, ny udskolingsleder, er tiltrådt sin stilling 1. 

januar 2022. 

17:50 – 17:55 
Nyt fra elever 
 

Udgår grundet afbud fra elev-siden. 

Kvalitetsrapport Søren 
B./Anders (diskussion) 
Reflektioner fra ledelse 
Diskussion 
Udtalelse fra bestyrelse 
inkl. forslag til 
handlepunkter 2022/23 
 

Det er sidste gang kvalitetsrapporten laves i den nuværende 

form. Der er truffet aftale om at ændre det fremtidige 

evaluerings- og bedømmelsessystem i folkeskolen. Det omfatter 

elevplanen, de nationale test, uddannelsesparathedsvurderinger 

og kvalitetsrapporten. 

Skolebestyrelserne skal høres i forhold til hvad bestyrelsen har 

behov for at vide noget om fremadrettet. 

 

Drøftelser på mødet omfattede bl.a.: 

Kvalitetsrapporten er god i sin nuværende form ift. at formidle 

overblik over udvalgte områder.  

Hvordan får vi noget at vide om SFO’en, som er fraværende i den 

nuværende form for kvalitetsrapport. 

 

Søren og Anders udarbejder en udtalelse på vegne af 

Skolebestyrelsen. 



 19:30 – 19:45 
Skolebestyrelsesvalg  
Proces og diskussion af tiltag fra 
bestyrelsen, Søren B./Anders 
(diskussion) 

 

Proces gennemgået.  

 

Idéer til tiltag: 

Videospots fra de nuværende bestyrelsesmedlemmer omkring 

arbejdet i Skolebestyrelsen kan lægges på Aula. 

Fx: Annika og Thor som interviewer og kameramand. 

Interview med skoleleder omkring værdien af samarbejdet med 

Skolebestyrelsen. 

Medlemmer af skolebestyrelsen kan i det hele taget gøre 

reklame for arbejdet i de forældrekredse, de kommer. 

 

 

 

 

 

 

19:45 – 20:00 
Opsamling og evt., Anders  
 

Drøftelse af årshjul. 

Det konstateres, at coronasmitten og det affødte arbejde samt 

aflysninger, formentlig forsinker processerne. 

 

Området ”Skolehjem-samarbejde” har pt. orienteret om 

arbejdsgruppen på personalemøde, og efterlyst medarbejder-

repræsentanter. Det blev aftalt, at der sendes navne på én fra 

hver afdeling i skolen d. 3/2. Ligeledes er det nuværende princip 

drøftet på Pædagogisk Udvalg og der er kommet kommentarer 

hertil.  

 

 

 

 

 

 


